
	

Dagsorden	til	bestyrelsesmøde	nr.	163,	onsdag	2.	september	2016	

Tilstede:	Hanne,	Randa,	Carsten,	Kim	og	Anne	Louise.	Julie	kiggede	forbi	i	fem	minutter.		

Fraværende:	Marc,	Ilan,	Kristoffer,	Johan,	Theis,	Thor,	Louise	(barsel)	og	Julie	(barsel).		

	

1.	Valg	af	referent,	ordstyrer	og	godkendelse	af	referater	fra	sidste	møde.	
Anne	Louise	er	referent.	Referater	godkendt	efter	et	par	ændringer	fra	Kim.		
2.	Afsnit	til	næste	nummer	af	Jægerposten	
Nedenstående	er	punkter,	som	Anne	Louise	løbende	har	noteret,	at	vi	skal	have	med	i	Jægerposten.		

*	Opfordring	til	at	oprette	sig	som	bruger	på	ah.		
*	Airbnb		
*	Barnevogne	–	parkeringsforhold		
*	Fast	gadefest	1	weekend	i	august	fremover	samt	forløbet	af	seneste	gadefest.		
*	Ny	trappevasker		
*	Dørtelefoner		
*	Parknet	samarbejde	droppes.	Det	betyder	nye	tv-pakker	
*	godkendelse	af	større	byggesager.	
*	Klima-	og	Miljøudvalget.	Lidt	om	tankerne	og	en	opfordring	til	andelshaverne	om	at	melde	sig	og	komme	
med	oplæg	og	visioner	til	det	nye	udvalg		
*	Låneomlægningen	
*	Cykelparkering	og	blomsterkasser	
	
Fordi	vi	udskød	sidste	bestyrelsesmøde	til	i	dag,	har	de	pågældende	en	uge	(7.	september)	til	at	aflevere	
teksten	til	Anne	Louise,	som	så	har	til	næste	bestyrelsesmøde	til	at	skrive	det.	Næste	bestyrelsesmøde	er	
21.	september.		
	
2.	Gadefest	-	hvordan	gik	det?	
Gadefesten	forløb	godt.	Børnekoncernen	var	en	stor	succes.	Vejret	var	blandet	med	regn	indimellem,	og	
derfor	var	det	godt,	at	vi	havde	købt	en	pavillon.	Derimod	gjorde	det	ikke	så	meget,	at	vi	ikke	som	planlagt	
havde	fået	købt	borde	og	stole.	Trods	vejret	var	der	mange	i	gaden.	Kim	har	inviteret	
Handelsstandsforeningen	til	evaluering.	Hans	umiddelbart	eneste	anke	er,	at	der	blev	spillet	for	højt	visse	
steder	i	gaden.	

3.	Karl	Poulsen	

KP-udvalget	orienterede	om	sagen.		

4.	evt.		
	

	


